#### **Game Duration**

The games are 10 mins total, 5 mins per half with 1 min half time break. Home team will start with possession in the first half while the away team will start with possession in the second half.

#### What is the format of the tournament?

There will be 24 teams in total and games will be played in knock-out format i.e. the winning team will proceed to the next round while the losing team will be out of the tournament.

#### What are the rules?

- There is no offside, goals can be scored in anywhere of the pitch
- There is no goalkeeper, no one can use their hands to touch the ball anywhere in the court and any circumstances
- If the ball goes outside of court, a kick-in will be rewarded to the opposing team at the spot where the ball goes out.
- No slide tackles, players must not go to ground to steal possession back

### What are the yellow and red card rules?

If a yellow card is warranted, that play must be immediately substituted off the field. A red card will be given for a serious foul or dangerous play. The player will be required to leave the field immediately and the team must play a player down.

#### What are the tie-breaker rules?

In case of a draw / tie after 10 mins, the game will go into 1 player vs 1 player in a golden goal manner i.e. the team that scores the first goal wins. Each team can select which player they would like to play in the 1 v 1 golden goal, no substitutions can be made after golden goal period starts.

#### **Fouls & Misconduct**

- Kicking Or Attempting To Kick An Opponent
- Tripping An Opponent
- Jumping At An Opponent
- Charging An Opponent In A Violent Or Dangerous Manner
- Charging An Opponent From Behind
- Striking, Attempting To Strike Or Spitting At An Opponent
- Holding An Opponent
- Pushing An Opponent
- Charging An Opponent With Shoulder (I.E., Shoulder Charge)
- Sliding At An Opponent (I.E., Sliding Tackle)
- Handling The Ball
- Dangerous Play
- Persistently Infringes The Laws Of The Game
- Shows Dissent With Any Decision Of The Referee
- Guilty Of Ungentlemanly Conduct

#### Sent Off

- Serious Foul Play
- Violent Conduct
- Foul Or Abusive Language
- Second Instance Of Cautionable Offense (I.E., Second Yellow Card)
- Intentionally Impeding A Clear Goal Opportunity (E.G. Through A "Professional Foul")



### 比賽時間

每場比賽總共10分鐘,上下半場各5分鐘,中場休息1分鐘。主隊在上半場開始有球權,客隊在下半場開始有球權。

### 賽事格式

共有24支球隊,採用淘汰賽制,勝隊晉級,負隊淘汰出局。

### 比賽規則

- 沒有越位,球可以在任何位置進球
- 沒有守門員,任何情況下都不可以用手觸球
- 任何犯規後的任意球,防守球員必須距離球2碼以外。
- 球出界後由對方球員擲界外球。
- 禁止鏟球,球員不得下滑搶球。

### 黃牌和紅牌規則

獲黃牌的球員必須立即換下場外。紅牌代表嚴重犯規或危險行為,該球員須立即離場,球隊 須少打一人。

## 加時賽規則

如果比賽10分鐘後平手,則進入1對1的金球制,先進球的一方獲勝,雙方各自選派一名球員進行1對1,金球賽開始後不得換人。

## 犯規和Misconduct

- 踢或企圖踢對手
- 絆倒對手
- 跳撲對手
- 以暴力或危險方式衝撞對手
- 從背後衝撞對手
- 擊打、企圖擊打或吐痰於對手
- 抱住對手
- 推擠對手

- 以肩部衝撞對手(肩撞)
- ●鏟球
- 用手觸球
- 危險 play
- 屢次違反比賽規則
- 對裁判決定表示不滿
- 不紳士行為

# 被逐出場外

- 重大犯規
- 暴力行為
- ●辱罵語言
- 第二次受警告(第二張黃牌)
- 蓄意阻礙明顯的得分機會(如"職業犯規")